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内容概要

　　《普通高等教育“十五”国家级规划教材（第1版）：大学体验英语快速阅读教程3（修订版）》
特点：注重实用表达能力的培养：在语言基础训练中加大听力和口语的学习内容，加强实用阅读、实
用会话、实用写作的训练，培养学习者英语综合运用能力和在涉外交际中的实用表达能力。
注重教材的可操练性：选文短小精悍，生动有趣，便于听、说、读、写、译的训练；练习设计层层深
入，通过训练达到学懂、会用的教学目的。
强调以人为本，突出“个性化”学习：注重课堂教学与课外自主学习相结合，注重学习者在整个学习
过程中自主学习的引导，强调学习者在体验语言的立体化环境中获得语言知识。
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书籍目录

Introduction to Important Reading Strategies and SkillsUnit 1 Man and NatureText A The NuclearAgeText B
TornadoesUnit 2 RecreationaIActivitiesText A CardsText B BowlingUnit 3 ManagementText A Dealing with
Difficult EmployeesText B Managing Diversity at the North West CompanyUnit 4 Health and AttractivenessText
A Eating with the SeasonsText B Attractiveness Pays Off, but It Pays O仟 Better for MenUnit 5 JoblluntingText A
How to “Market” YourselfText B Four Easy Tips to Find a New Job FasterUnit 6 Life and CultureText A
Chinese ChopsticksText B Gift Giving in Saudi ArabiaUnit 7 Parenting and Nursing.Text A Doctor's OrdersText B
The Crying GameUnit 8 Health and Living Habits,Text A Another Reason to Lose WeightText B English
FoodUnit 9 GrowthText A Raising ChildrenText B Growing OldUnit 10 communicationText A
CommunicationText B Delicious Phrases - Curious Origins of Our Tasty LanguageUnit 11 TechnologyText A
RobotsText B How Technology Made Civilization PossibleUnit 12 Man's Maturity and Social ResponsiblitiesText
A The Concept of Adolescence
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